Титульний аркуш

20.05.2026	
(дата)	
253-389	
(Вихідний номер)	

Підтверджую ідентичність та достовірність інформації, що розкрита відповідно до вимог Положення про розкриття інформації емітентами цінних паперів , а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами (далі Положення)	

Голова Правління				Тищенко Олександр Валентинович	
(посада)		(підпис)		(прізвище та ініціали керівника або уповноваженої особи)	

Проміжна інформація емітента цінних паперів 
за 1 квартал 2026 року

1. Повне найменування емітента:          Приватне акціонерне товариство “ЗАВОД “ФРЕГАТ”
2. Організаційно-правова форма:            Акціонерне товариство
3. Ідентифікаційний код юридичної особи :	14312387
Рішення, яким затверджено річну інформацію:
Орган    жоден із зазначених
Дата 19.05.2026р.
Протокол  Правління №13
Особа, яка здійснює діяльність з оприлюднення регульованої інформації:
Найменування Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України"
Ідентифікаційний код 21676262, Номер свідоцтва про включення до Реєстру осіб, уповноважених    надавати інформаційні послуги на фондовому ринку  DR/00001/APA
Особа, здійснює діяльність з подання звітності та/або адміністративних даних до НКЦПФР:
Найменування Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України"
Ідентифікаційний код 21676262, Номер свідоцтва про включення до Реєстру осіб, уповноважених    надавати інформаційні послуги на фондовому ринку  DR/00002/ARM

Дані про дату та місце оприлюднення річної інформації
Проміжна інформація розміщена на власному веб-сайті учасника фондового ринку		https:fregat.mk.ua		20.05.2026	
		(URL-адреса сторінки)		(дата)	

Пояснення щодо розкриття інформації
Промiжна iнформацiя емiтента цiнних паперiв за 1 квартал 2026 року надається з порушенням термiну у зв'язку з тим, що фiнансова звiтнiсть була подана до податкової служби лише 13 травня 2026р., також на порушення термiну впливає факт неповного робочого тижня персоналу емiтента, Товариство працює у триденному режимi (понедiлок-середа). 

Забезпечення за цiнними паперами не надавалося. 

Рейтингову оцiнку Товариство не проходило. 

Посадовi особи акцiями не володiють.   

Емiтент не розмiщував схематичне зображення органiзацiйної структури на сайтi.

Емiтент не розмiщував структуру власностi на сайтi. 

У звiтному перiодi Товариство лiцензiй не отримувало. 

Факту придбання власних акцiй протягом звiтного перiоду не було. 

Iнформцiя щодо  власностi працiвникiв емiтента акцiй та iнших цiнних паперiв вiдсутня. 

Товариство не брало участi у створеннi iнших юридичних осiб.

Обмежень по голосуючих акцiях не має. 

Випуску облiгацiй та iнших цiнних паперiв не було. 

Випуску деривативних цiнних паперiв не було. 

Випуску та забезпечення боргових цiнних паперiв не було. 

Емiсiї цiльових корпоративних облiгацiй, виконання зобов'язань за якими здiйснюється шляхом об'єкта (частини об'єкта) житлового будiвництва не було.   

Факту придбання власних акцiй протягом звiтного перiоду не було. 

Iнформцiя щодо  власностi працiвникiв емiтента акцiй та iнших цiнних паперiв вiдсутня. 

Обмежень в обiгу цiнних паперiв емiтента не має.  

Промiжна фiнансова звiтнiсть складається за мiжнародними стандартами. 

Аудит у звiтному перiодi не проводився. Звiт щодо огляду промiжної фiнансової звiтностi не складався.

Iнформацiя про прийняття рiшення рiшення про пепереднє надання згоди на  вчинення значних правочинiв -  не розкривалася. 

Iнформацiя про вчинення значних правочинiв - приватними акцiонерними товариствами не розкривається. 

Iнформацiя про вчинення правочинiв щодо яких є заiнтересованiсть, про осiб, заiнтересованих у вчиненнi емiтентом правочинiв iз заiнтересованiстю, та обставини, iснування яких створює заiнтересованiсть - приватними акцiонерними товариствами не розкривається. 

Промiжна фiнансова звiтнiсть поручителя (страховика/гаранта), що здiйснює забезпечення випуску боргових цiнних паперiв (за кожним субєктом забезпечення окремо) не складалася.

Зміст
до проміжного звіту
I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
4. Опис господарської та фінансової діяльності
6. Відокремлені підрозділи
II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Цінні папери
III. Фінансова інформація
1. Проміжна фінансова звітність
3. Твердження щодо проміжної інформації
IV. Нефінансова інформація
1. Проміжний звіт керівництва

I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
1	Повне найменування	Приватне акцiонерне товариство "ЗАВОД "ФРЕГАТ"	
2	Скорочене найменування	ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ"	
3	Ідентифікаційний код юридичної особи	14312387	
4	Дата державної реєстрації	16.09.1994	
5	Місцезнаходження	55210, Україна, Миколаївська обл., Первомайський р-н р-н, Первомайськ, вул. Корабельна, 50/1. Фактичне: 55210, Україна, Миколаївська обл., Первомайський р-н р-н, Первомайськ, вул. Корабельна, 50/1	
6	Адреса для листування	55210, Миколаївська обл., м. Первомайськ, вул. Корабельна, 50/1	
7	Особа, яка розкриває інформацію	V	Емітент
	Особа, яка надає забезпечення	
8	Особа має статус підприємства, що становить суспільний інтерес	V	Так
	Ні	
9	Категорія підприємства	V	Велике
	Середнє
	Мале
	Мікро	
10	Адреса електронної пошти для офіційного каналу зв'язку	mail@fregat.mk.ua	
11	Адреса вебсайту	https:fregat.mk.ua	
12	Номер телефону	0503662775	
13	Статутний капітал, грн	10967050	
14	Відсоток акцій (часток/паїв) у статутному капіталі, що належить державі	0	
15	Відсоток акцій (часток, паїв) статутного капіталу, що передано до статутного капіталу державного (національного) акціонерного товариства та/або холдингової компанії	0	
16	Середня кількість працівників за звітний період	205	
17	Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	28.30 - Виробництво машин i устаткування для сiльського та лiсового господарства
25.21 - Виробництво радiаторiв i котлiв центрального опалення
28.99 - Виробництво iнших машин i устаткування спецiального призначення, н.в.i.у.	
18	Структура управління особи		Однорівнева
V	Дворівнева
	Інше	

Банки, що обслуговують особу:
1	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "РАЙФФАЙЗЕН БАНК" м. Київ	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14305909	
	IBAN	UA603003350000000260052209786	
	Валюта рахунку	Гривня	
2	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "РАЙФФАЙЗЕН БАНК" м. Київ	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14305909	
	IBAN	UA763003350000000260072198385	
	Валюта рахунку	Долар США	
3	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "РАЙФФАЙЗЕН БАНК" м. Київ	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14305909	
	IBAN	UA383003350000000260012209807	
	Валюта рахунку	Євро	

Судові справи:
№ з/п	Номер справи та дата відкриття провадження	Найменування суду	Позивач	Відповідач	Третя особа	Позовні вимоги (в т.ч. їх розмір)	Стан розгляду справи	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	914/1594/25
22.05.2025	Господарський суд Львiвської областi	ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ"ТзОВ "Сiопласт"	Дочiрнє П-ство "Львiвський дорсервiс" ВАТ "ДАК "Автомобiльнi дороги України"		Про визнання банкрутом ДП "Львiвдорсервiс"	Призначено до розгляду	

Штрафні санкції щодо особи:
№ з/п	Номер та дата рішення, яким накладено штрафну санкцію	Орган, який наклав штрафну санкцію	Суть санкції (та її розмір, якщо застосовується)	Підстава для накладення санкції (з посиланням на відповідні норми законодавства)	Інформація про виконання	
1	2	3	4	5	6	
1	25731429040608
19.02.2026	Головне управління ДПС у Миколаївській області	56,34 грн несвоєчасна сплата податкових зобовязань  	Штраф згідно акта перевірки № 1310/14-29-04-06-об /14312387 від 28.01.2026  порушення вимог п. 250.2 ст 250 ПКУ 

	Виконано	
2	30831429040608
26.02.2026	Головне управління ДПС у Миколаївській області	31,22 грн несвоєчасна сплата податкових зобов'язань 	Штраф згідно акта перевірки № 1139/14-29-04-06-08 /14312387 від 26.01.2026 р. порушення вимог п. 257.5 ст 257 ПКУ 	Виконано	

2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
Органи управління
№ з/п	Назва органу управління (контролю)	Кількісний склад органу управління (контролю)	Персональний склад органу управління (контролю)	
1	2	3	4	
1	Наглядова рада ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ"	Склад Наглядової ради - 5 осiб.	Голова Наглядової ради - Парусникова Вiкторiя Борисiвна

Рiк народження: 1961

Освiта: Вища

Стаж роботи: 38р.

 Повне найменування, iдентифiкацiйний код  юридичної особи та          посада(и), яку(i) займав(є) за         останнi 5   рокiв:  з 02.01.2018р.  ТОВ "IПК "АМ Груп", заступник генерального директора з правової роботи.

Непогашена судимiсть за  корисливi та  посадовi злочини - не має.

Дата набуття повноважень та строк, на який обрано: 24.04.2024р, на 3 роки.

Повноваження та обов'язки посадової особи визначенi Положенням про Наглядову раду та цивiльно-правовим договором.

Обрання посадової особи членом Наглядової ради виконано на пiдставi рiшення дистанцiйних загальних зборiв акцiонерiв ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ", Протокол №26 вiд 24.04.2024р., та обрання головою Наглядової ради Парусникову В.Б. згiдно рiшення НР ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" вiд 01.05.2024р., Протокол №23.

Винагорода  в наруральнiй формi посадовiй особi емiтента не виплачувалась.   Парусникова В.Б.  являється представником акцiонера - Товариства з обмеженою вiдповiдальнiстю "Iнвестицiйно-промислова компанiя "Ассетс Менеджмент Груп" (мiсцезнаходження: 49000, м. Днiпро, вулиця Павла Нiрiнберга,10; код ЄДРПОУ: 34316490). Незалежним директором голова Наглядової ради не являється.

2. Секретар Наглядової ради

Змiєнко Валерiй Леонiдович

Рiк народження: 1960

Освiта: Вища

Стаж роботи: 41р.

 Повне найменування, iдентифiкацiйний код  юридичної особи та               посада(и), яку(i) займав(є) за  останнi 5  рокiв:  з 21.11.2007р. директор Представництва фiрми "Днiпросiтi Лiмiтед" (41389824).

Непогашена судимiсть за  корисливi та посадовi злочини - не має.

Дата набуття повноважень та строк, на який обрано: 24.04.2024р., на 3 роки.

Повноваження та обов'язки посадової особи визначенi Положенням про Наглядову раду та цивiльно-правовим договором. 

Обрання посадової особи членом Наглядової ради виконано на пiдставi рiшення дистанцiйних загальних зборiв акцiонерiв ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ", Протокол №26 вiд 24.04.2024р., та  обрання посадової особи Секретарем Наглядової ради виконано на пiдставi рiшення Наглядової ради ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ", Протокол №23 вiд 01.05.2024р. Винагорода   в наруральнiй формi посадовiй особi емiтента не виплачувалась. Змiєнко В.Л. являється представником акцiонера - Компанiї "Фрегат Iнжинiринг Лiмiтед"/Fregat engineering limited (мiсцезнаходження: Арх. Макарiу III, 284 ФОРТ, Фортуна   Корт Блок В,  2 поверх, п.с. 3105, Лiмасол, Кiпр). Незалежним директором секретар Наглядової ради не являється.

3. Член Наглядової ради

Гарiст Iрина Євгенiвна

Рiк народження: 1963

Освiта: Вища

Стаж роботи: 30р.

 Повне найменування, iдентифiкацiйний код  юридичної особи та   посада(и), яку(i) займав(є) за  останнi 5 рокiв:  з 11.04.2006р головний бухгалтер  ТОВ "IПК "Ассетс Менеджмент Груп".

Непогашена судимiсть за корисливi та  посадовi злочини - не має.

Дата набуття повноважень та  строк, на  який обрано: 24.04.2024р., на 3 роки.

Повноваження та обов'язки посадової особи визначенi Положенням про Наглядову раду та цивiльно-правовим договором. 

Обрання посадової особи членом Наглядової ради виконано на пiдставi рiшення дистанцiйних загальних зборiв акцiонерiв ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ", Протокол №26 вiд 24.04.2024р. Винагорода   в наруральнiй формi посадовiй особi емiтента не виплачувалась. Гарiст I.Є.  являється представником акцiонера - Товариства з обмеженою вiдповiдальнiстю  "Iнвестицiйно-промислова компанiя "Ассетс Менеджмент Груп"; (49000, м. Днiпро, вулиця Павла Нiрiнберга,10; код ЄДРПОУ: 34316490) . Незалежним директором член Наглядової ради не являється.

4.  Член Наглядової ради

Борисенко Лариса Федорiвна

Рiк народження: 1968

Освiта: Вища

Стаж роботи: 34р.

 Повне найменування, iдентифiкацiйний код  юридичної особи та  посада(и), яку(i) займав(є) за   останнi 5  рокiв:  з 01.11.2007р. начальник юридичного вiддiлу ТОВ "IПК "Ассетс Менеджмент Груп".

Непогашена судимiсть за  корисливi та  посадовi злочини - не має.

Дата набуття повноважень та  строк, на  який обрано: 24.04.2024р., на 3 роки.

Повноваження та обов'язки посадової особи визначенi Положенням про Наглядову раду та цивiльно-правовим договором. 

Обрання посадової особи членом Наглядової ради виконано на пiдставi рiшення дистанцiйних загальних зборiв акцiонерiв ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ", Протокол №26 вiд 24.04.2024р. Винагорода   в наруральнiй формi посадовiй особi емiтента не виплачувалась. Борисенко Л.Ф.   являється представником акцiонера - Товариства з обмеженою вiдповiдальнiстю  "Iнвестицiйно-промислова компанiя "Ассетс Менеджмент Груп"; (49000, м. Днiпро, вулиця Павла Нiрiнберга,10; код ЄДРПОУ: 34316490) . Незалежним директором член Наглядової ради не являється.

	

Інформація щодо посадових осіб
Виконавчий орган
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада, яку займав за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	Стать чоловіча/ жіноча - (ч/ж)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12	
1	Голова Правлiння	Тищенко Олександр Валентинович			1977	Вища	24	ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ"
14312387
заступник голови Правлiння з економiки та фiнансiв	13.09.2022
продовжено повнов. рiшенням НР вiд 25.04.2025р. №20 до 30.04.2026р.	Ні	ч	
2	Член Правлiння - головний iнженер	Полянський Валерiй Миколайович			1961	Вища	23	ТОВ "Машинобудiвник"
32281791
головний iнженер	14.09.2015
безстроково	Ні	ч	
3	Член Правлiння - заступник голови Правлiння з безпеки	Сливинський Валерiй Богданович			1961	Середньо-спецiальна	37	ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ"
14312387
заступник голови Правлiння з безпеки	20.04.2012
безстроково	Ні	ч	
4	Член Правлiння - заступник голови Правлiння з правової роботи	Уштан Анастасiя Вiталiївна			1989	Вища	13	ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ"
14312387
начальник юридично-правового вiддiлу	18.10.2019
безстроково	Ні	ж	
5	Член Правлiння - заступник голови Правлiння з якостi	Сусленко Юрiй Олександрович			1965	Вища	33	ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ"
14312387
заступник голови Правлiння з виробництва	26.09.2019
безстроково	Ні	ч	
Інші посадові особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада, яку займав за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	Стать чоловіча/ жіноча - (ч/ж)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12	
1	Головний бухгалтер	Бермас Вiра Георгiївна			1968	Середньо-спецiальна	36	ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ"
14312387
заступник головного бухгалтера	01.01.2018
безстроково	Ні	ж	

Інформація щодо корпоративного секретаря
Дата призначення на посаду	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада, яку займав	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини	Контактні дані (телефон та адреса електронної пошти корпоративного секретаря)	Стать чоловіча/ жіноча - (ч/ж)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	
31.05.2012	Колеснiченко Галина Василiвна			12	Приватне акцiонерне товариство "ЗАВОД "ФРЕГАТ"
14312387
корпоративний секретар	Ні	0503662775
kolesnichenko@fregat.mk.ua	ж	

4. Опис господарської та фінансової діяльності
Змiни в органiзацiйнiй структурi вiдповiдно до попереднiх звiтних перiодiв.

Органiзацiйна структура ПрАТ складається з органiв управлiння, служб технiчного та матерiального  забезпечення, виробничих пiдроздiлiв, фiнансово-економiчних пiдроздiлiв, соцiально-побутової сфери та адмiнiстративних служб, якi пiдпорядкованi головi Правлiння.

Приватне акцiонерне товариство "ЗАВОД"ФРЕГАТ" (надалi - "Товариство") є правонаступником публiчного та вiдкритого акцiонерного товариства "Завод "Фрегат", яке в свою чергу було правонаступником державного пiдприємства "Завод "Фрегат".

ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" перейменовано на пiдставi рiшення загальних зборiв акцiонерiв вiд 12.04.2017 року, протокол № 20.

ПАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" перейменовано на пiдставi рiшення загальних зборiв  акцiонерiв вiд 28.04.2011р. протокол № 14.

ВАТ "Завод "Фрегат" створено наказом Мiнiстерства машинобудування, вiйськогово-промислового комплексу i конверсiї України вiд 31 серпня 1994р. №1208, шляхом корпоратизацiї державного пiдприємтсва "Завод "Фрегат".

Вiдповiдно до п.15 Положення про порядок корпоратизацiї пiдприємств, затвердженого постановою Кабiнету Мiнiстрiв України вiд 05.07.1993р. № 508, ВАТ "Завод "Фрегат" є правонаступником майна корпоратизованого державного пiдприємства "Завод "Фрегат", яке передано до його статутного фонду. В процесi корпоратизацiї майна державного пiдприємства "Завод "Фрегат", засновником була держава в особi Мiнiстерства машинобудування, вiйськово-промислового комплексу i конверсiї України.

Оцiнку майна i визначення розмiру статутного капiталу здiйснено станом на 01.07.1994р.

Мiсцезнаходження: Україна, 55210, Миколаївська область, м. Первомайськ, вул. Корабельна, буд. 50/1.

Дата первинної реєстрацiї - 16.09.1994р.

Орган державної реєстрацiї - Виконавчий комiтет Первомайської мiської ради народних депутатiв.

Засновник - держава в особi Мiнiстрерства машинобудування, вiйськово-промислового комплексу i конверсiї України.

Дата останньої реєстрацiї - 07.12.2005р.

Орган державної реєстрацiї - Виконавчий комiтет Первомайської мiської ради.

На 31 березня 2026 року загальна чисельнiсть акцiонерiв - 7201 осiб.

Данi щодо складу акцiонерiв:

                                                                                                       Вiдсоток володiння

Усього - належить юридичним особам                               97,3994 %СК

Фiзичнi особи (7 187 осiб - громадяни України)                  2,600669 %СК

                                                                                                       100,00 %СК

Основними видами дiяльностi Товариства є:

28.30 - Виробництво машин та устаткування для сiльського та лiсового машинобудування

28.99 - Виробництво iнших машин i устаткування спецiального призначення, н.в.i.у.

22.19 - Виробництво iнших гумових виробiв

22.21 - Виробництво плит, листiв, труб i профiлiв iз пластмас

24.33 - Холодне штампування та гнуття 

25.21 - Виробництво радiаторiв i котлiв центрального опалення

25.50 -Кування, пресування, штампування, профiлювання; порошкова металургiя

25.62 - Механiчне оброблення  металевих виробiв

85.32 - Професiйно-технiчна освiта

46.77 - Оптова торгiвля отходами та брухтом

46.90 -  Неспецiалiзована оптова торговля

68.10 - Купiвля та продаж власного нерухомого майна

33.11 - Ремонт i технiчне обслуговування готових металевих виробiв

33.12 - Ремонт i технiчне обслуговування машин i устаткування промислового 
             призначення 

Середньооблiкова чисельнiсть працючих становила:

за 1 кв. 2026р. - 114 чол.

Фiлiї пiдприємства:

Схiдна фiлiя Приватного акцiонерного товариства "ЗАВОД "ФРЕГАТ" - є вiдокремленим пiдроздiлом ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ", який розташований на однiй з Товариством територiї, не юридична особа, здiйснює свою дiяльнiсть вiд iменi Товариства.

Фiлiя створена згiдно з рiшенням Наглядової ради Товариства - протокол № 32 вiд 01.08.2011р.

Дата державної реєстрацiї - 01.08.2011р.

Орган державної реєстрацiї - Виконавчий комiтет Первомайської мiської ради.

Мiсцезнаходження: Україна, 55200, Миколаївська область, м. Первомайськ, вул. Корабельна, буд. 50/5.

Основними видами дiяльностi Фiлiї є:

25.21 - Виробництво радiаторiв i котлiв центрального опалення

28.30 - Виробництво машин та устаткування для сiльського та лiсового машинобудування

28.99 - Виробництво iнших машин i устаткування спецiального призначення, н.в.i.у.

22.19 - Виробництво iнших гумових виробiв

22.21 - Виробництво плит, листiв, труб i профiлiв iз пластмас

33.12 - Ремонт i технiчне обслуговування машин i устаткування промислового 
             призначення 

33.11 - Ремонт i технiчне обслуговування готових металевих виробiв

25.62 - Механiчне оброблення  металевих виробiв

25.50 -Кування, пресування, штампування, профiлювання; порошкова металургiя

24.33 - Холодне штампування та гнуття 

Середньооблiкова чисельнiсть працюючих Фiлiї становить:

за 1 кв. 2026р. - 82 чол.

Днiпровська фiлiя Приватного акцiонерного товариства "ЗАВОД "ФРЕГАТ" - є вiдокремленим пiдроздiлом ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ", розташована на вiдокремленiй територiї, не юридична особа, здiйснює свою дiяльнiсть вiд iменi Товариства.

Фiлiя створена згiдно з рiшенням Наглядової ради Товариства - протокол №5 вiд 28.01.2013р.

Дата державної реєстрацiї - 31.01.2013р.

Орган державної реєстрацiї - Виконавчий комiтет мiської ради.

Мiсце знаходження: Україна, 55210, Миколаївська область, м.Первомайськ, вул..Корабельна, буд. 50/4. 

Основними видами дiяльностi Фiлiї є:

28.30 - Виробництво машин та устаткування для сiльського та лiсового машинобудування

24.33 - Холодне штампування та гнуття 

22.21 - Виробництво плит, листiв, труб i профiлiв iз пластмас

22.19 - Виробництво iнших гумових виробiв

33.12 - Ремонт i технiчне обслуговування машин i устаткування промислового 
             призначення 

33.11 - Ремонт i технiчне обслуговування готових металевих виробiв

28.99 - Виробництво iнших машин i устаткування спецiального призначення, н.в.i.у.

25.62 - Механiчне оброблення  металевих виробiв

25.50 - Кування, пресування, штампування, профiлювання; порошкова металургiя

25.21 - Виробництво радiаторiв i котлiв центрального опалення

68.10 - Купiвля та продаж власного нерухомого майна

85.32 - Професiйно-технiчна освiта

Чисельнiсть працюючих Фiлiї становила :

За 1 кв. 2026р. - 6 чол.

Органiзацiйна структура Товариства визначена Статутом.

Для стабiльної та безперервної дiяльностi Товариством розробленi внутрiшнi положення, iнструкцiї, правила, накази, розпорядження i т.п. оперативнi документи внутрiшнього контролю та аудиту.

За звiтний перiод: Середньооблiкова чисельнiсть працiвникiв заводу  складає 114 ос., Схiдної фiлiї - 82 ос. та Днiпровської фiлiї - 6 осiб. Середня заробiтна плата одного штатного працiвника в  1 кварталi 2026 року(завод+фiлiї) склала   9849 гривень, що на  24,7  % менше     в порiвняннi з 1 кварталом 2025 року.

Пiдприємство забезпечує згiдно вимог законодавства: рiвнi можливостi працевлаштування; повагу прав людини; умови працi на робочому мiсцi, за сумлiнне виконання трудових обов'язкiв застосовуються заохочення: оголошення подяки та видача премiї. Матерiальна мотивацiя персоналу виражається у виглядi встановлених посадових окладiв та у виглядi змiнної винагороди (премiї), яка нараховується за пiдсумками роботи за поточний мiсяць. Максимальний розмiр премiї становить 25 % вiд посадового окладу. 

Працiвники пiдприємства мають можливiсть безкоштовно пройти навчання на заводi та отримати другу робiтничу професiю. 

Товариство не належить до будь-яких об'єднань пiдприємств.

ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" не провадить спiльну дiяльнiсть з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами.

В звiтному перiодi пропозицiй щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб не поступало.

Згiдно з наказом № 1 вiд 03.01.2017 року, на пiдприємствi затверджена облiкова полiтика з урахуванням вимог МСФЗ.

Запаси вiдображено в балансi за первинною собiвартiстю. Фiнансова звiтнiсть складена вiдповiдно до вимог МСФЗ. Бухгалтерський облiк ведеться бухгалтерською службою пiд керiвництвом головного бухгалтера. Метод списання витрат на виробництво здiйснюється по середньозваженої собiвартостi та згiдно нормативних витрат. Резерв безнадiйних боргiв створюється. Створюється резерв вiдпусток. Амортизацiя нараховується за прямолiнейним методом. Забезпечення вiдображення господарських операцiй здiйснюється згiдно робочого Плану рахункiв.

Продукцiя заводу - машини сiльськогосподарськi для рослиництва, вироби гiдравлики, продукцiя для шляхобудiвництва, обладнання технологiчне для переробних галузей  агропромислового комплексу, товари широкого вжитку.

Основним видом дiяльностi Товариства є виробництво машин та устаткування для сiльського та лiсового машинобудування.

За 1 квартал 2026 року виробництво сiльськогосподарських машин для рослинництва склало — 89,6 % до всього обсягу товарної продукцiї, виробленої ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ", виробництво обладнання для переробних галузей АПК - 2,8 %, iншi види продукцiї -7,6 % .

За перiод дiяльностi пiдприємства у 1 кварталi 2026 р., вартiсть активiв товариства несуттєво  змiнилась. Змiни вiдбулися за рахунок продажу та ліквідації застарілого обладнання, збільшення запасів 51250 тис. грн. зменшення  у вартостi дебiторської заборгованостi за виданими авансами на 15638  тис.грн., . Протягом 1 кварталу вiдбулося зменшення дебiторської заборгованостi за продукцiю, товари, роботи, послуги  на 2256  тис. грн., i вiдбулося  зменшення iншої  поточної дебiторської заборгованостi на 41 тис.грн.

Емiтентом у звiтному перiодi не вкладалися значнi правочини щодо основних засобiв. Основнi засоби не перебувають в орендi, заставi, iпотецi. На територiї пiдприємтсва розмiщенi три виробничих корпуси, цех гарячого цинкування, малярний цех, будiвлi допомiжних цехiв. За звiтний перiод задiяно три виробничi корпуси, загальною площею 110050 м кв., встановлено 16 одиниць технологiчного обладнання. Активи утримуються на балансi, основнi засоби знаходяться за юридичною адресою Товариства: вул. Корабельна, 50/1, м. Первомайськ, Миколаївська обл.  На використання активiв Товариства  екологiчнi питання не позначуються. Плани щодо капiтального будiвництва, розширення та вдосконалення основних засобiв вiдсутнi.  Прогноз щодо зростання виробничих потужностей вiдсутнiй. 

Робота пiдприємства не зашкоджує довкiллю та вiдповiдає встановленим / зареєстрованим дiючим нормативним актам дiючого законодавства, якi передбачають застосування заходiв iз захисту довкiлля. Товари виготовленi iз екологiчно безпечних матерiалiв та вiдповiдає вимогам охорони працi, екологiї та пожежної безпеки. Технiчнi та якiснi характеристики виробленої продукцiї, викиди в атмосферне повiтря забруднюючих речовин, вiдходи, випромiнювання та шум, що утворюються пiд час надання послуг, вiдповiдають вимогам чинного законодавства iз захисту довкiлля та основним вимогам державної полiтики України в галузi захисту довкiлля, а також вимогам чинного природоохоронного законодавства пiд час його належної експлуатацiї.

Товариство функцiонує в нестабiльному середовищi. Україна продовжує заходитися у станi полiтичних та економiчних змiн.  З 24 лютого 2022р. Україна знаходиться  у воєнному станi внаслiдок вiйськової агресiї i повномасштабного вторгнення на територiю вiйськ Росiйської Федерацiї. Внаслiдок цього неможливо достовiрно оцiнити ефект впливу поточної економiчної i полiтичної ситуацiї на фiнансовий стан Товариства. В результатi виникає невизначенiсть, яка може вплинути на майбутнi операцiї, можливiсть вiдшкодування вартостi активiв Товариства та здатнiсть Товариства обслуговувати i своєчасно погашати свої зобов'язання.

У звiтному перiодi Товариство спрямовувало свої зусилля на збереження своєї клiєнтської бази, пiдтримку довготривалих партнерських вiдносин з контрагентами та забезпечення економного та рацiонального використання коштiв. 

Тривалiсть та вплив воєнних дiй на територiї України,  а також ефективнiсть державної пiдтримки на дату пiдготовки цiєї фiнансової звiтностi залишаються невизначеними, що не дозволяє з достатнiм ступенем достовiрностi оцiнити обсяги, тривалiсть i тяжкiсть цих наслiдкiв, а також їх вплив на фiнансовий стан та результати дiяльностi Товариства  в майбутнiх перiодах.

Розвиток виробництва протягом звiтного перiоду вiдбувався за рахунок власних коштiв.

У звiтному перiодi пiдприємством невиконаних договорiв не має.

За звiтний перiод витрати на iновацiї вiдсутнi.
Основнi показники фiнансово-господарської дiяльностi ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ"" за 1 квартал 2026 р. (тис.грн.)

Найменування показника за звiтний перiод
                                                                           
Усього активiв                                                               765601,0 тис. грн. 

Основнi засоби (за залишковою вартiстю)                  216 936 тис.грн.

Довгостроковi фiнансовi iнвестицiї                                     0,0 тис.грн.

Запаси                                                                             431470,0 тис.грн.

Сумарна дебiторська заборгованiсть                       90706,0 тис.грн.

Грошовi кошти та їх еквiваленти                                 713,0 тис.грн.

Власний капiтал                                                             (216221,0) тис.грн.

Статутний капiтал                                                         10967,0 тис.грн

Нерозподiлений прибуток(непокритий збиток      (379830,0) тис.грн.

Поточнi зобов'язення                                              971742,0 тис.грн.

Чистий прибуток (збиток) на одну просту акцiю  (0,77) тис.грн.

Скоригований чистий прибуток (збиток) на одну просту акцiю (грн.)   (0,77) тис.грн.

Середньорiчна кiлькiсть простих акцiй (шт.)                        43868200  

Загальна сума коштiв,витрачених на викуп 

цiнних паперiв власних випускiв протягом перiоду                     0,0 тис.грн.

Вартiсть чистих активiв                                                           (216221,0) тис.грн.

Інформація про основні засоби (за залишковою вартістю)
Найменування основних засобів	Власні основні засоби, тис. грн	Орендовані основні засоби, тис. грн	Основні засоби, усього, тис. грн	
	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	
1. Виробничого призначення:	1   085   549	1   062   800	17   447	17   447	1   102   996	1   080   247	
  будівлі та споруди	523   824	523   824	17   447	17   447	541   271	541   271	
  машини та обладнання	543   279	520   530	0	0	543   279	520   530	
  транспортні засоби	11   283	11   283	0	0	11   283	11   283	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інші	7   163	7   163	0	0	7   163	7   163	
2. Невиробничого призначення:	0	0	0	0	0	0	
  будівлі та споруди	0	0	0	0	0	0	
  машини та обладнання	0	0	0	0	0	0	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інвестиційна нерухомість	0	0	0	0	0	0	
  інші	0	0	0	0	0	0	
Усього	1   085   549	1   062   800	17   447	17   447	1   102   996	1   080   247	
Додаткова інформація	Опис: Термiни та умови користування основними засобами (за основними групами): термiн користування будiвлями i спорудами при повному завантаженнi виробничих потужностей вiд 20 рокiв, машин та обладнання вiд 5 рокiв, транспортних засобiв вiд 5 рокiв.

Первiсна вартiсть основних засобiв на початок перiоду 1102   996 -  тис.грн.

Первiсна вартiсть основних засобiв на кiнець перiоду- 1 080 247,0 тис.грн.

Ступiнь зносу основних засобiв на початок перiоду — 79,8 %.

Ступiнь зносу основних засобiв на кiнець перiоду -79,9 %

Ступiнь використання основних засобiв - 20%.

Сума нарахованого зносу на початок перiоду - 880 587 тис.грн.

Сума нарахованого зносу на кiнець перiоду — 863 311 тис.грн.

Iнформацiя про всi обмеження на використання майна емiтента: обмежень на використання майна ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" не iснує.

Інформація про зобов'язання та забезпечення особи
Види зобов’язань	Дата виникнення	Непогашена частина боргу (тис. грн)	Відсоток за користування коштами (відсоток річних)	Дата погашення	
Кредити банку	X	0	X	X	
у тому числі:		
зобов'язань не має	31.03.2026	0	0	31.03.2026	
Зобов’язання за цінними паперами	X	0	X	X	
у тому числі:		
за облігаціями (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
зобов'язань не має	31.03.2026	0	0	31.03.2026	
за іпотечними цінними паперами (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
зобов'язань не має	31.03.2026	0	0	31.03.2026	
за сертифікатами ФОН (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
зобов'язань не має	31.03.2026	0	0	31.03.2026	
за векселями (всього):	X	0	X	X	
зобов'язань не має	31.03.2026	0	0	31.03.2026	
за іншими цінними паперами (у тому числі за деривативами) (за кожним видом):	X	0	X	X	
зобов'язань не має	31.03.2026	0	0	31.03.2026	
за фінансовими інвестиціями в корпоративні права (за кожним видом):	X	0	X	X	
зобов'язань не має	31.03.2026	0	X	31.03.2026	
Податкові зобов'язання	X	0	X	X	
	31.03.2026	0	X	31.03.2026	
Фінансова допомога на зворотній основі	X	235   718	X	X	
	31.03.2026	0	X	31.03.2026	
Інші зобов'язання та забезпечення	X	746   104	X	X	
	31.03.2026	0	X	31.03.2026	
Усього зобов'язань та забезпечень	X	981   822	X	X	

Інформація про обсяги виробництва та реалізації основних видів продукції
№ з/п	Основний вид продукції	Обсяг виробництва	Обсяг реалізованої продукції	
		у натуральній формі (фізична одиниця виміру)	у грошовій формі, тис.грн	у відсотках до всієї виробленої продукції	у натуральній формі (фізична одиниця виміру)	 у грошовій формі, тис.грн	у відсотках до всієї реалізованої продукції	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Машини сільськогосподарські для рослиництва	д/н	5801	90	д/н	9351	88	
2	Виробництво будівельних металевих конструкцій та частин конструкцій	д/н	0	0	д/н	138	1	
3	Виробництво військових транспортних засобів	д/н	230	3	д/н	230	3	
4	Інші види продукції	д/н	201	3	д/н	241	2	
5	Лиття металів	д/н	244	4	д/н	488	5	
6	Виробництво машин і устатковання  для виготовлення харчових продуктів і напоїв, перероблення тютюну	д/н	0	0	д/н	181	1	

Інформація про собівартість реалізованої продукції
№ з/п	Склад витрат	Відсоток від загальної собівартості реалізованої продукції (у відсотках)	
1	2	3	
1	Матеріальні витрати	68	
2	Витрати на оплати праці	15	

Інформація про осіб, послугами яких користується особа
Повне найменування або ім'я особи	ТОВАРИСТВО З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ КОРПОРАЦIЯ "СТОК-ТРЕЙД"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Товариство з обмеженою відповідальністю	
Ідентифікаційний код юридичної особи	24247308	
Місцезнаходження	49000, Україна, Дніпропетровська обл., Днiпро, вул. Червона, 14/28	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	533917	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Державна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	11.05.2010	
Номер телефону	0562320852	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	28.30 - Виробництво машин i устаткування для сiльського та лiсового господарства
25.21 - Виробництво радiаторiв i котлiв центрального опалення
28.99 - Виробництво iнших машин i устаткування спецiального призначення, н. в. i. у.	
Вид послуг, які надає особа	Юридична особа, яка здiйснює професiйну депозитарну дiяльнiсть зберiгача.	

Повне найменування або ім'я особи	Публiчне акцiонерне товариство "Нацiональний депозитарiй України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30370711	
Місцезнаходження	04107, Україна, Київська обл., Київ, вул. Тропiнiна, 7-г	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	АВ №189650	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Державна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	19.09.2006	
Номер телефону	0445910419	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	28.30 - Виробництво машин i устаткування для сiльськеого для лiсового господарства
25.21 - Виробництво радiаторiв i котлiв центрального опалення
28.99 - Виробництво iнших машин i устаткування спецiального при значення, н. в. i. у.	
Вид послуг, які надає особа	Юридична особа, яка здiйснює депозитарну дiяльнiсть депозитарiю.	

6. Відокремлені підрозділи
№ з/п	Найменування відокремленого підрозділу	Тип (філія, представництво, відділення тощо)	Місцезнаходження	Функції відокремленого підрозділу	
1	2	3	4	5	
1	Схiдна фiлiя Приватного акцiонерного товариства "ЗАВОД "ФРЕГАТ"	Філія	Україна, 55210, Миколаївська обл., Первомайськ, вул. Корабельна, 50/1	Схiдна фiлiя Приватного акцiонерного товариства "ЗАВОД "ФРЕГАТ" - вiдокремленим пiдроздiлом ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ", який розташований на  однiй  з Товариством територiї, не юридична особа, здiйснює свою дiяльнiсть вiд iменi Товариства.

Фiлiя створена  згiдно з рiшенням Наглядової ради Товариства - протокол № 32 вiд 01.08.2011р.

Дата державної реєстрацiї  -  01. 08. 2011р.

Орган державної реєстрацiї  - Виконавчий комiтет Первомайської мiської ради .

Мiсцезнаходження: Україна, 55200, Миколаївська область, м. Первомайськ, вул. Корабельна, буд. 50/5.

Основними видами дiяльностi Фiлiї  є:

25.21 - Виробництво радiаторiв i котлiв центрального опалення

28.30 - Виробництво машин та устаткування для сiльського та лiсового машинобудування

28.99 - Виробництво iнших машин i устаткування спецiального призначення, н.в.i.у.

22.19 - Виробництво iнших гумових виробiв

22.21 - Виробництво плит, листiв, труб i профiлiв iз пластмас

33.12 - Ремонт i технiчне обслуговування машин i устаткування промислового 
             призначення 

33.11 - Ремонт i технiчне обслуговування готових металевих виробiв

25.62 - Механiчне оброблення  металевих виробiв

25.50 - Кування, пресування, штампування, профiлювання; порошкова металургiя

24.33 - Холодне штампування та гнуття 

Середньооблiкова чисельнiсть працюючих Фiлiї становила:

за 1 кв.  2026р. - 82 осiб

2	Днiпровська фiлiя Приватного акцiонерне товариства "ЗАВОД "ФРЕГАТ"	Філія	Україна, 55200, Миколаївська обл., Первомайськ, вул. Корабельна, 50/4	Днiпровська фiлiя Приватного акцiонерного товариства "ЗАВОД "ФРЕГАТ" - є вiдокремленим пiдроздiлом  ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ", розташована на вiдокремленої територiї, не юридична особа, здiйснює свою дiяльнiсть вiд iменi Товариства.

Фiлiя створена  згiдно з рiшенням Наглядової ради Товариства - протокол № 5 вiд 28.01.2013р.

Дата державної реєстрацiї  -  31. 01. 2013р.

Орган державної реєстрацiї  - Виконавчий комiтет Первомайської мiської ради .

Мiсцезнаходження: Україна, 55200,  Миколаївська область,  м. Первомайськ, вул. Корабельна 50/4.

Основними видами дiяльностi Фiлiї  є:

28.30 - Виробництво машин та устаткування для сiльського та лiсового машинобудування

24.33 - Холодне штампування та гнуття 

22.21 - Виробництво плит, листiв, труб i профiлiв iз пластмас

22.19 - Виробництво iнших гумових виробiв

33.12 - Ремонт i технiчне обслуговування машин i устаткування промислового 
             призначення 

33.11 - Ремонт i технiчне обслуговування готових металевих виробiв

28.99 - Виробництво iнших машин i устаткування спецiального призначення, н.в.i.у.

25.62 - Механiчне оброблення  металевих виробiв

25.50 - Кування, пресування, штампування, профiлювання; порошкова металургiя

25.21 - Виробництво радiаторiв i котлiв центрального опалення

68.10 - Купiвля та продаж власного нерухомого майна

85.32 - Професiйно-технiчна освiта

Чисельнiсть працюючих Фiлiї становила:

за 1 кв. 2026р. -  6 осiб

II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Цінні папери
Інформація про випуски акцій особи
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Найменування органу, що зареєстрував випуск	Міжнародний ідентифікаційний номер	Тип цінного папера	Форма існування та форма випуску	Номінальна вартість, грн	Кількість акцій, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Частка у статутному капіталі (у відсотках)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
13.10.2010	29/14/1/10	МТУ ДКЦПФР	UA4000094759	Акція проста бездокументарна іменна	Документарні іменні	0,25	43   868   200	10   967   050	100	
Додаткова інформація	Iнформацiя про внутрiшнi ринки, на яких здiйснюється торгiвля цiнними паперами емiтента: у звiтному перiодi торгiвля цiнними паперами АТ не здiйснювалася.
Iнформацiя про зовнiшнi ринки, на яких  здiйснюється торгiвля цiнними паперами емiтента: на зовнiшнiх ринках торгiвля цiнними паперами емiтента не здiйснювалася.
Iнформацiя щодо факту лiстингу/делiстингу цiнних паперiв емiтента на фондових бiржах: факти лiстингу/делiстингу щодо цiнних паперiв емiтента вiдсутнi.
Мета додаткової емiсiї: додаткова емiсiя не проводилася.
Спосiб розмiщення:  додаткова емiсiя не проводилася.
Дострокове погашення: достроковi погашення цiнних паперiв не здiйснювалися.	

III. Фінансова інформація
1. Проміжна фінансова звітність
https://fregat.mk.ua/dlya-akczioneriv.

3. Твердження щодо проміжної інформації
Вiдповiдальнiсть за управлiнськi функцiї, пiдготовку та пiдпис фiнансової звiтностi Товариства несе голова Правлiння та головний бухгалтер.

Промiжна фiнансова звiтнiсть, пiдготовлена вiдповiдно до стандартiв бухгалтерського облiку, що вимагаються згiдно iз Законом України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi", мiстить достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про стан активiв, пасивiв, фiнансовий стан, прибутки та збитки емiтента i юридичних осiб, якi перебувають пiд його контролем, у рамках консолiдованої фiнансової звiтностi, а також  про те, що звiт керiвництва включає достовiрне та об'єктивне  подання iнформацiї про розвиток i здiйснення господарської дiяльностi та стан емiтента i юридичних осiб, якi перебувають пiд його контролем, у рамках консолiдоваї звiтностi разом з описом основних ризикiв та невизначеностей, з якими вони стикаються у своїй господарськiй дiяльностi.

IV. Нефінансова інформація
1. Проміжний звіт керівництва
1. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від голови ради особи
Звернення вiдсутнi.

2. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від керівника особи
Звернення вiдсутнi.

3. Вказівки на важливі події, що відбулися упродовж звітного періоду, та їх вплив на проміжну фінансову звітність, а також опис основних ризиків та невизначеностей у діяльності особи
1. Вiрогiднi перспективи подальшого розвитку емiтента

	Протягом звiтного перiоду Товариство працювало в умовах воєнного стану спричиненого повномасштабною вiйськовою агресiєю росiї проти України, що створило суттєву невизначенiсть для Товариства, яка може вплинути на фiнансовий стан та можливiсть збереження вартостi активiв Товариства. Вплив такої невизначеностi наразi неможливо оцiнити.

Товариство ухвалило рiшення про припинення будь-якої спiвпрацi iз росiйською федерацiєю, бiлоруссю та компанiями на їхнiх територiях. Ми не пiдтримуємо будь-яких зв'язкiв iз країною-агресором, використання на територiї росiї та бiлорусi українських торгових марок   в т.ч. ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ", оскiльки суперечить нашим принципам та громадянськiй позицiї.

Керiвництво впевнене, що вживає та буде вживати всi необхiднi заходи для забезпечення стабiльної дiяльностi Товариства та забезпечення безпеки його працiвникiв та акцiонерiв.

2. Iнформацiя про розвиток емiтента

	Приватне акцiонерне товариства "ЗАВОД "ФРЕГАТ" було перейменоване з Публiчного акцiонерного товариства "ЗАВОД "ФРЕГАТ" внаслiдок змiни типу Товариства. Назва - Публiчне акцiонерне товариство "ЗАВОД "ФРЕГАТ" виникла внаслiдок змiни типу та назви з Вiдкритого акцiонерного товариства "Завод "Фрегат", яке було затверджене на пiдставi рiшення загальних зборiв  акцiонерiв вiд 28.04.2011р., протокол № 14. Вiдкрите акцiонерне товариство "Завод "Фрегат" створене на пiдставi Указу Президента України "Про корпоратизацiю пiдприємств" вiд 15.06.93р. i наказу Мiнмашпрому України  вiд 31.08.94р.  № 1208 на базi заводу "Фрегат". 

	Вiдповiдно до п.15 Положення про порядок корпоратизацiї пiдприємств, затвердженого постановою Кабiнету Мiнiстрiв України вiд 05.07.1993р. № 508, ВАТ "Завод "Фрегат" є правонаступником  майна корпоратизованого державного пiдприємства "Завод "Фрегат", яке передано до його статутного фонду.

	В процесi корпоратизацiї майна державного пiдприємства "Завод "Фрегат", засновником була держава в особi Мiнiстерства машинобудування, вiйськово-промислового комплексу i конверсiї України.

	 Приватне акцiонерне товариство "ЗАВОД "ФРЕГАТ" створено та дiє вiдповiдно до Конституцiї України, Цивiльного кодексу України, Господарського кодексу України, Законiв України "Про акцiонернi товариства", "Про цiннi папери та фондовий ринок", "Про державне регулювання ринку цiнних паперiв в Українi", та iнших чинних законодавчих актiв України.

 	Акцiонерами Товариства є юридичнi та фiзичнi особи, якi в установленому законом порядку  набули право власностi на акцiї Товариства i мають право володiти такими акцiями згiдно з чинним законодавством України. Усього належить юридичним особам   - 97,3994%СК,  фiзичним особам (7187 осiб - громадяни України) - 2,600669 %СК.

	Метою дiяльностi Товариства є здiйснення пiдприємницької дiяльностi для одержання прибутку в iнтересах акцiонерiв Товариства, максимiзацiї добробуту акцiонерiв у виглядi зростання ринкової вартостi акцiй Товариства, а також отримання акцiонерами дивiдендiв.

	Предметом та основними видами дiяльностi Товариства є:

- Виробництво машин та устаткування для сiльського та лiсового машинобудування

- Виробництво iнших машин i устаткування спецiального призначення, н.в.i.у.

- Виробництво iнших гумових виробiв

- Виробництво плит, листiв, труб i профiлiв iз пластмас

- Холодне штампування та гнуття 

- Виробництво радiаторiв i котлiв центрального опалення

- Кування, пресування, штампування, профiлювання; порошкова металургiя

- Механiчне оброблення  металевих виробiв

- Професiйно-технiчна освiта

- Оптова торгiвля вiдходами  та брухтом

-  Неспецiалiзована оптова торгiвля

- Купiвля та продаж власного нерухомого майна

- Ремонт i технiчне обслуговування готових металевих виробiв

- Ремонт i технiчне обслуговування машин i устаткування промислового призначення 
	Товариство має право самостiйно здiйснювати зовнiшньоекономiчну дiяльнiсть у будь-якiй сферi, пов'язанiй з предметом його дiяльностi. При здiйсненi зовнiшньоекономiчної дiяльностi Товариство користується повним обсягом прав суб'єкта  зовнiшньоекономiчної дiяльностi вiдповiдно до чинного законодавства України.

	ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" має двi фiлiї:

1. Схiдна фiлiя Приватного акцiонерного товариства "ЗАВОД "ФРЕГАТ" - є вiдокремленим пiдроздiлом  ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ", який розташований на однiй  з Товариством територiї, не юридична особа, здiйснює свою дiяльнiсть вiд iменi Товариства. 

2. Днiпровська фiлiя Приватного акцiонерного товариства "ЗАВОД "ФРЕГАТ" - є вiдокремленим пiдроздiлом  ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ", розташована на вiдокремленої територiї, не юридична особа, здiйснює свою дiяльнiсть вiд iменi Товариства.

Результати дiяльностi:

Воєнний стан в Українi, який введено у зв'язку з вiйськовою агресiєю росiйської федерацiї проти України,  призводить до нестабiльної роботи та до скорочення виробництва, пiдприємство продовжує виробничу дiяльнiсть, але працюють не всi виробничi потужностi пiдприємства, у зв'язку з чим виробляється не весь асортимент готової продукцiї. З позицiї сьогодення важко оцiнити майбутнi наслiдки вiйськової агресiї росiйської федерацiї проти України i спрогнозувати короткострокову перспективу розвитку України в цiлому та пiдприємства зокрема. 

Фiнансовий результат дiяльностi пiдприємства за 1 квартал 2026 року є збиток: - 33924 тис.грн.

- чистий рух коштiв за звiтний перiод всього:       (- 4003) тис. грн. в основному за рахунок здiйснення передоплат за товарно-матерiальнi цiнностi для виробництва i реалiзацiї готової продукцiї.

	За звiтний перiод виробництво сiльськогосподарських машин для рослинництва склало — 89,6 % до всього обсягу товарної продукцiї, виробленої ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ", виробництво обладнання для переробних галузей АПК - 2,8 %, iншi види продукцiї -7,6 % .

Середньооблiкова чисельнiсть працiвникiв заводу за звiтний перiод складає 114 ос., Схiдної фiлiї - 82 ос., Днiпровської фiлiї - 6 осiб. Середня заробiтна плата одного штатного працiвника в 1 кварталi 2026 року (завод+фiлiї) склала  9849,3  гривень.

Iнформацiя з питань довкiлля i персоналу.

Робота пiдприємства не зашкоджує довкiллю та вiдповiдає встановленим/ зареєстрованим дiючим нормативним актам дiючого законодавства, якi передбачають застосування заходiв iз захисту довкiлля. Товари виготовленi iз екологiчно безпечних матерiалiв та вiдповiдає вимогам охорони працi, екологiї та пожежної безпеки. Технiчнi та якiснi характеристики виробленої продукцiї, викиди в атмосферне повiтря забруднюючих речовин, вiдходи, випромiнювання та шум, що утворюються пiд час надання послуг, вiдповiдають вимогам чинного законодавства iз захисту довкiлля та основним вимогам державної полiтики України в галузi захисту довкiлля, а також вимогам чинного природоохоронного законодавства пiд час його належної експлуатацiї. Також не допускається: 

    - розлив нафтопродуктiв, мастил та iнших хiмiчних речовин на грунт, асфальтове покриття;- пiд час експлуатацiї автотранспорту викиди вiдпрацьованих газiв не перевищують допустимi норми;

- не допускається складування смiття у несанкцiонованих мiсцях;

- ощадливо використовується вода та електроенергiя;

  - компенсується шкода, заподiяна в разi забруднення або iншого негативного впливу на природне середовище.

	 На пiдприємствi дiє система збору, передачi та вивозу виробничих та побутових вiдходiв. Вивiз вiдходiв з територiї Товариства виконується згiдно договорiв з органiзацiями, якi мають лiцензiї на проведення операцiй з вiдходами.

	Товариство має на всi напрямки екологiчного впливу виробництва дозволи, якi виданi вiдповiдними органами.

	Щорiчно, вiдповiдно до чинного законодавства України Товариство надає органам державної i виконавчої влади статистичну звiтнiсть, у якiй вiдображається iнформацiя про обсяги викидiв в атмосферне повiтря, передачу вiдходiв та екологiчнi витрати.

	Товариство регулярно сплачує екологiчнi збори за забруднення навколишнього природного середовища. 

Соцiальнi аспекти та кадрова полiтика.

	Пiдприємство забезпечує згiдно вимог законодавства: рiвнi можливостi працевлаштування; повагу прав людини; умови працi на робочому мiсцi. За сумлiнне виконання трудових обов'язкiв та з нагоди ювiлейних дат народження застосовуються заохочення: оголошення подяки та видача премiї. 

 	Працiвники пiдприємства мають можливiсть безкоштовно пройти навчання на заводi та отримати другу робiтничу професiю. 

	Керiвники та спецiалiсти при потребi направляються за кошти пiдприємства для пiдвищення своєї квалiфiкацiї на курси. 

	Товариство має договори з Первомайським полiтехнiчним коледжем та Первомайським полiтехнiчним iнститутом  на проходження студентами  технологiчної та переддипломної практики. 

	На пiдприємствi здiйснюється виконання комплексних iнженерно-технiчних заходiв по досягненню нормативiв безпеки, гiгiєни працi i виробничого середовища, пiдвищення iснуючого рiвня охорони працi, запобiганню випадкiв виробничого травматизму, професiйних захворювань i аварiй.

	Постiйно видається сертифiкований спецiальний одяг та iншi засоби iндивiдуального захисту робiтникам, зайнятим на роботах зi шкiдливими умовами працi. Щорiчно  проводиться медичний огляд робiтникiв, зайнятих на важких роботах та роботах з шкiдливими та небезпечними умовами працi.

 	Полiпшенi умови i санiтарно-оздоровчi заходи для працiвникiв пiдприємства:

забезпечення кiмнат прийому їжi мiкрохвильовими печами та електричними чайниками;

в зимнiй перiод кiмнати обiгрiву забезпеченi електрообiгрiвачами.

	Проводиться атестацiя  робочих мiсць, атестованих за шкiдливими умовами працi, що дають право на пенсiю на пiльгових умовах. 

	Товариством забезпечується дотримання прав людини i боротьба з корупцiєю та хабарництвом шляхом дотримання чинного законодавства України. Компанiя турбується про здоров'я й добробут працiвникiв, забезпечуючи їм повний соцiальний захист та можливостi кар'єрного росту.

3. Iнформацiя про укладення деривативiв або вчинення правочинiв щодо похiдних цiнних паперiв емiтентом, якщо не впливає на оцiнку його активiв, зобов'язань, фiнансового стану i доходiв або витрат емiтента:

	Укладення деривативiв або вчинення правочинiв щодо деривативних цiнних паперiв Товариством за звiтний перiод не проводились i тому впливу на оцiнку його активiв, зобов'язань, фiнансового стану i доходiв або витрат емiтента немає.

Завдання та полiтику Товариства щодо управлiння фiнансовими ризиками, у тому числi полiтику щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операцiї, для якої використовуються операцiї хеджування.

Завдання та полiтика особи щодо управлiння фiнансовими ризиками, у тому числi полiтика щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операцiї, для якої використовуються операцiї хеджування. Основнi фiнансовi зобов'язання Товариства включають банкiвськi кредити та овердрафти, позики, фiнансову оренду та торгову кредиторську заборгованiсть. Зазначенi фiнансовi  зобов'язання призначенi головним чином для забезпечення фiнансування дiяльностi Товариства.

Товариство не бере участi в будь-яких суттєвих операцiях з використанням похiдних фiнансових iнструментiв. Загальна програма управлiння ризиками спрямована на вiдстеження динамiки фiнансового ринку України i зменшення його потенцiйного негативного впливу на результати дiяльностi.

Схильнiсть Товариства до цiнових ризикiв, кредитного ризику, ризику лiквiдностi, ризику грошових потокiв.

Система управлiння ризиками Товариства розроблена та затверджена вищим органом управлiння, є внутрiшнiм документом, що регламентує функцiонування та визначає профiль ризикiв i систему заходiв iз запобiгання та мiнiмiзацiї впливу ризикiв на дiяльнiсть Товариства, а також встановлює права, обов'язки та розподiляє вiдповiдальнiсть у процесi управлiння ризиками. 

Товариство не розробляло полiтику щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операцiї, для якої використовуються операцiї хеджування.

Схильнiсть Товариства до цiнових ризикiв, кредитного ризику, ризику лiквiдностi, ризику банкрутства.

Система управлiння ризиками розроблена та затверджена вищим органом управлiння, є внутрiшнiм документом, що регламентує функцiонування та визначає профiль  ризикiв i систему заходiв iз запобiгання та мiнiмiзацiї впливу ризикiв на дiяльнiсть Товариства, а також встановлює права, обов'язки та розподiляє вiдповiдальнiсть у процесi управлiння ризиками. 

До ризикiв, якi можуть виникати при провадженнi професiйної дiяльностi на фондовому ринку належать такi їх види:

Загальний фiнансовий ризик (ризик банкрутства)- ризик неможливостi продовження дiяльностi товариства, яке може виникнути при погiршеннi фiнансового стану товариства, якостi його активiв, структури капiталу, при виникненнi збиткiв вiд його дiяльно всi внаслiдок перевищення витрат над доходами.

Операцiйний ризик - ризик виникнення збиткiв, якi є наслiдком недосконалої роботи внутрiшнiх процесiв та систем товариства, її персоналу або результатом зовнiшнього впливу. Операцiйний ризик включає  ризик персоналу, iнформацiйно-технологiчний ризик, правовий ризик. 

Ризик втрати дiлової репутацiї -ризик виникнення збиткiв, пов'язаних зi зменшенням кiлькостi клiєнтiв або контрагентiв товариства через виникнення у суспiльствi несприятливого сприйняття товариства, зокрема її фiнансової стiйкостi,якостi послуг,що надаються, або її дiяльностi в цiлому, який може бути наслiдком реалiзацiї iнших ризикiв

Стратегiчний ризик -ризик виникнення збиткiв, якi пов'язанi з прийняттям неефективних управлiнських рiшень, помилками, якi були допущенi пiд час їх прийняття, а також з неналежною реалiзацiєю рiшень, що визначають стратегiю дiяльностi та розвитку товариства

Кредитний ризик -ризик виникнення в товариствi фiнансових втрат(збиткiв) внаслiдок невиконання в повному обсязi або неповного виконання контрагентом своїх фiнансових зобов'язань перед товариством вiдповiдно до умов договору. Розмiр збиткiв у цьому випадку пов'язаний iз сумою невиконаного зобов'язання

Ринковий ризик - ризик виникнення фiнансових втрат (збиткiв), якi пов'язанi з несприятливою змiною ринкової вартостi фiнансових iнструментiв у зв'язку з коливаннями цiн на чотирьох сегментах фiнансового ринку, чутливих до змiни вiдсоткових ставок: ринку боргових цiнних паперiв, ринку пайових цiнних паперiв, валютному ринку i товарному ринку. Ринковий ризик включає процентний ризик, пайовий ризик, валютний ризик, товарний ризик.

Ризик лiквiдностi - ризик виникнення збиткiв в товариства у зв'язку з неможливiстю своєчасного виконання нею в повному обсязi своїх фiнансових зобов'язань, не зазнавши при цьому неприйнятних втрат, внаслiдок вiдсутностi достатнього обсягу високолiквiдних активiв. 

Особливим видом ризику є системний ризик - ризик виникнення збиткiв у значної кiлькостi установ, який обумовлений неможливiстю виконання ними своїх зобов'язань у зв'язку з невиконанням (несвоєчасним виконанням) зобов'язань однiєю установою внаслiдок реалiзацiї у неї кредитного ризику, ризику лiквiдностi або iншого ризику. Системний ризик несе загрозу порушення дiяльностi всiєї фiнансової системи. 

Загальний фiнансовий ризик (ризик банкрутства)

Заходи для запобiгання та мiнiмiзацiї впливу загального фiнансового ризику (ризик банкрутства) Товариства:

-контроль за фiнансовим станом товариства, якiстю активiв, структурою капiталу

-коригування у разi появи ознак погiршення.

ЗВIТ ПРО КОРПОРАТИВНЕ УПРАВЛIННЯ.

Власний кодекс корпоративного управлiння

Приватне акцiонерне товариство "ЗАВОД "ФРЕГАТ" (код ЄДРПОУ 14312387)  (далi по тексту - ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" або Товариство) не розробляло та не затверджувало власний кодекс корпоративного управлiння. Кодекс корпоративного управлiння фондової бiржi, об'єднання юридичних осiб або iнший кодекс корпоративного управлiння, який би ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" добровiльно вирiшило застосовувати вiдсутнiй. Iнформацiя про практику корпоративного управлiння, застосовувану понад визначенi законодавством вимоги вiдсутня. Оскiльки ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" немає власного кодексу корпоративного управлiння  та не застосовує iнший кодекс корпоративного управлiння, вiдповiдно дана iнформацiя вiдсутня у публiчному доступi. 

У зв'язку з тим, що  ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" немає кодексу корпоративного управлiння, вiдповiдно iнформацiя про ухиляння вiд положень кодексу корпоративного управлiння, чи не застосовування деяких  положень вiдсутня.

За звiтний перiод ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ"   проведенi дистанцiйнi позачерговi загальнi збори акцiонерiв, якi    вiдбулися 12 лютого 2026 року. Зборами  розглянуто усi питання порядку денного та з усiх питань прийнято рiшення.        

Порядок денний загальних зборiв акцiонерiв, що вiдбулись   12 лютого 2026 року: 

1. Обрання лiчильної комiсiї позачергових  Загальних зборiв акцiонерiв Товариства.

2. Обрання секретаря позачергових Загальних зборiв акцiонерiв Товариства. 

3. Про призначення суб'єкта аудиторської дiяльностi для надання послуг з обов'язкового аудиту фiнансової звiтностi Товариства за 2025 рiк. 

4. Про затвердження умов договору з суб'єктом аудиторської дiяльностi, надання повноважень на його пiдписання.

Iнформацiя про проведенi позачерговi загальнi збори акцiонерiв 12.02.2026р. та детальний опис прийнятих на зборах рiшень знаходиться у публiчному доступi на сайтi Товариства    https://fregat.mk.ua/dlya-akczioneriv опублiковано    23.02.2026 року, та вiдповiдає    корпоративному звiту.

Повiдомлення про скликання позачергових загальних зборiв було розмiщено на сайтi    Товариства - 28.01.2026р. та на сайтi https://cabinet.smida.gov.ua номер публiкацiї: 796438   28.01.2026 14:06

Персональний склад наглядової ради та колегiального виконавчого органу (за наявностi) емiтента, їхнiх комiтетiв (за наявностi), iнформацiю про проведенi засiдання та загальний опис прийнятих на них рiшень;

Склад Наглядової  Ради ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ":

1. Голова Наглядової Ради ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" Парусникова Вiкторiя Борисiвна - представник акцiонера товариства з обмеженою вiдповiдальнiстю "Iнвестицiйно-промислова компанiя "Ассетс Менеджмент Груп", код ЄДРПОУ 34316490, яка дiє на пiдставi рiшення загальних зборiв акцiонерiв ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" вiд 24.04.2024р., протокол №26, довiреностi вiд 01.05.2024 р., та рiшення Наглядової ради, протокол №23 вiд  01.05.2024р.

2. Секретар Наглядової Ради ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" Змiєнко Валерiй Леонiдович - представник акцiонера Компанiї "Фрегат Iнжинiринг Лiмiтед"/Fregat engineering limited, який дiє на пiдставi рiшення загальних зборiв акцiонерiв ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" вiд 24.04.2024р., протокол №26, довiреностi вiд 04.03.2024р. та рiшення Наглядової ради, протокол №23 вiд 01.05.2024р.

3. Член  Наглядової Ради ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" Гарiст Iрина Євгенiвна представника акцiонера - Товариства з обмеженою вiдповiдальнiстю  "Iнвестицiйно-промислова компанiя "Ассетс Менеджмент Груп" код ЄДРПОУ 34316490, яка дiє на пiдставi рiшення загальних зборiв акцiонерiв ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" вiд 24.04.2024р., протокол №26, довiреностi вiд 01.05.2024 р.

4. Член Наглядової Ради ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" Борисенко Лариса Федорiвна  представника акцiонера - Товариства з обмеженою вiдповiдальнiстю "Iнвестицiйно-промислова компанiя "Ассетс Менеджмент Груп"код  ЄДРПОУ 34316490, який дiє на пiдставi рiшення загальних зборiв акцiонерiв ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" вiд 24.04.2024р., протокол №26, довiреностi вiд 01.05.2024р.

Компетентнiсть та ефективнiсть членiв Наглядової ради достатнi для сталого функцiонування Наглядової ради, яка здатна приймати компетентнi рiшення. 

Наглядова Рада ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" дiє на пiдставi Статуту та Положення "Про Наглядову раду ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" затверджених Загальними зборами акцiонерiв вiд 28.04.2025р., протокол № 29. 

Протягом звiтного перiоду Наглядова Рада ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ"  провела 10 засiдань.

	Умови, в яких сьогоднi працює ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ", не створюють достатнього пiдгрунтя  для оптимiзму у подоланнi кризового становища у найближчий термiн, але Наглядова рада вживає своєчаснi заходи для створення умов продовження виробничої,  iнвестицiйної та соцiальної дiяльностi ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ".

Склад колегiального виконавчого органу - Правлiння ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ":

1. Голова Правлiння ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ"  - Тищенко Олександр Валентинович, який дiє на пiдставi рiшення Наглядової Ради вiд 25.04.2025р. Протокол №20  продовжено повноваження строком з 01 травня 2025р. по 30 квiтня 2026р. (включно).

2. Член Правлiння ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" головний iнженер - Полянський  Валерiй Миколайович, який дiє на пiдставi рiшення Наглядової Ради вiд 14.09.2015р. Протокол № 17.

3. Член Правлiння ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" заступник голови Правлiння з безпеки - Сливинський Валерiй Богданович, який дiє на пiдставi рiшення Наглядової Ради вiд 23.12.2016р. Протокол № 57. 

4. Член Правлiння ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" заступник голови Правлiння з якостi  - Сусленко Юрiй Олександрович,  який дiє на пiдставi рiшення Наглядової Ради вiд 25.09.2019р. Протокол № 49. 

5. Секретар Правлiння ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" заступник голови Правлiння з правової роботи - Уштан Анастасiя Вiталiївна, яка дiє на пiдставi рiшення Наглядової Ради вiд 18.10.2019р. Протокол № 52, та рiшення Правлiння вiд 14.09.2022р. Протокол №14.
Правлiння ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" дiє на пiдставi Статуту та Положення "Про Правлiння  ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" затверджених Загальними зборами акцiонерiв  вiд 28.04.2025р., протокол № 29.

Протягом звiтного перiоду Правлiння Товариство провело 15 засiдань, бiльшiсть з яких була пов'язана з органiзацiєю виконання виробничої програми, договiрних та iнших зобов'язань, що взятi Товариством. 

Iнформацiя про перелiк осiб, якi прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцiй емiтента. 

	Власником значного пакета акцiй ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ" є Компанiя "ФРЕГАТ IНЖИНIРИНГ ЛIМIТЕД"/"FREGAT ENGINEERING LIMITED" (Республiки Кiпр, створена 17.10.2007р., реєстрацiйний номер НЕ 210510, юридична адреса: Арх.. Макарiу III, 284 ФОРТУНА КОРТ БЛОК В, другий поверх, П/С 3105, Лiмасол, Кiпр) - 96,2503% голосiв. Тип бенефiцiарного володiння стосовно емiтента: пряме.

Власником значного пакета акцiй Компанiї "ФРЕГАТ IНЖИНIРИНГ ЛIМIТЕД"/"FREGAT ENGINEERING LIMITED" є Компанiя "ДНIПРОСIТI ЛIМIТЕД"/ "DNIPROCITY LIMITED"(Республiка Кiпр, створена 29.12.2006 року, реєстрацiйний номер НЕ 190741, юридична адреса: ЕррiкуIпсен, 24А, АгiосСпирiдонас, п/с 3050, Лiмасол, Кiпр) - 100 % голосiв. Тип бенефiцiарного володiння стосовно емiтента: опосередковане. 

Засновником Компанiї "ДНIПРОСIТI ЛIМIТЕД"/ "DNIPROCITY LIMITED" (Республiка Кiпр, створена 29.12.2006 року, реєстрацiйний номер НЕ 190741, юридична адреса: ЕррiкуIпсен, 24А, АгiосСпирiдонас, п/с 3050, Лiмасол, Кiпр) - Дементiєнко Ольга Олександрiвна (04.06.1989 р.н., паспорт АН 372373, виданий Жовтневим РВ ДМУ УМВД України у Днiпропетровськiй областi 24.06.2005р.,    зареєстрована вул. Морська, 18, м. Днiпро, Днiпропетровської областi, IПН 3266212941) - 100 % голосiв. Тип бенефiцiарного володiння стосовно емiтента: опосередковане. 

Дана iнформацiя вiдповiдає дiйсностi, що пiдтверджується даними iз Єдиний державний реєстр юридичних осiб, фiзичних осiб-пiдприємцiв та громадських формувань

Iнформацiя про будь-якi обмеження прав участi та голосування акцiонерiв (учасникiв) на загальних зборах емiтента.

Обмеження прав участi та голосування акцiонерiв на загальних зборах не передбачених чинним законодавством вiдсутнi.

Згiдно Статуту Товариства, затвердженого дистанцiйними черговими зборами акцiонерiв 28.04.2025р., протокол №29  одна проста акцiя Товариства надає акцiонеру один голос для вирiшення кожного питання на загальних зборах, крiм випадкiв проведення кумулятивного голосування.

Iнформацiя про порядок призначення та звiльнення посадових осiб емiтента

	Згiдно п. 17.3. Статуту Товариства, затвердженого дистанцiйними черговими зборами акцiонерiв 28.04.2025р., протокол № 29, члени  Наглядової ради Товариства обираються   акцiонерами   пiд  час  проведення  загальних  зборiв Товариства строком на 3 роки шляхом кумулятивного голосування. Особи,  обранi  членами Наглядової ради, можуть переобиратися необмежену кiлькiсть разiв. Член Наглядової ради не може бути одночасно членом виконавчого органу та/або членом ревiзiйної комiсiї (ревiзором) Товариства.

      До складу Наглядової ради обираються акцiонери або особи, якi представляють їхнi iнтереси - представники акцiонерiв-фiзичнi особи, якi мають повну дiєздатнiсть. 

Повноваження члена Наглядової ради, обраного кумулятивним голосуванням, за рiшенням загальних зборiв можуть бути припиненi достроково лише за умови вiдкликання усього складу Наглядової ради. У такому разi рiшення про припинення повноважень членiв Наглядової ради приймається загальними зборами акцiонерiв простою бiльшiстю голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у зборах. 

Член Наглядової ради, обраний як представник акцiонера або групи акцiонерiв, може бути замiнений таким акцiонером або групою акцiонерiв у будь-який час.

Повноваження члена Наглядової ради дiйснi з моменту його обрання загальними зборами. У разi замiни члена Наглядової ради - представника акцiонера повноваження вiдкликаного члена Наглядової ради припиняються, а новий член наглядової ради набуває повноважень з моменту отримання Товариством письмового повiдомлення вiд акцiонера (акцiонерiв), представником якого є вiдповiдний член Наглядової ради.

Повiдомлення про замiну члена Наглядової ради - представника акцiонера повинно мiстити iнформацiю про нового члена Наглядової ради, який призначається на замiну вiдкликаного (прiзвище, iм'я, по батьковi (найменування) акцiонера (акцiонерiв), розмiр пакета акцiй, що йому належить або їм сукупно належить). Повiдомлення направляється Товариству у письмовi формi за мiсцезнаходженням Товариства. 

У разi якщо членом Наглядової ради Товариства обирають особу, яка була головою або членом виконавчого органу Товариства, така особа не має права протягом трьох рокiв з моменту припинення її повноважень як голови або члена виконавчого органу вносити пропозицiї щодо кандидатур аудитора Товариства та не має права голосу пiд час голосування з питання обрання аудитора Товариства.

            Згiдно п. 18.6. Статуту Товариства, затвердженого дистанцiйними черговими зборами акцiонерiв 28.04.2025р., протокол № 29, Правлiння Товариства складається  з  6 членiв.  Кiлькiсний склад Правлiння визначається загальними зборами. Посадовий та персональний склад Правлiння затверджується Наглядовою радою за поданням Голови Правлiння. Голова Правлiння обирається на посаду Наглядовою радою Товариства шляхом прийняття рiшення простою бiльшiстю голосiв.  Голова Правлiння може переобиратися на посаду необмежену кiлькiсть разiв (термiнiв).  

    Голова та члени Правлiння Товариства можуть бути вiдстороненi вiд здiйснення повноважень достроково за рiшенням Наглядової ради. Повноваження Голови та/або членiв  Правлiння Товариства припиняються за рiшенням Наглядової ради Товариства, якi приймаються простою бiльшiстю голосiв членiв Наглядової ради, що приймають участь у її засiданнi. Повноваження Голови та/або членiв Правлiння Товариства можуть бути  припиненi  достроково у випадках, передбачених Положенням про Правлiння Товариства. 

Iнформацiя про повноваження посадових осiб емiтента

	До повноважень члена Наглядової ради належить вирiшення питань, передбачених законом "Про акцiонернi товариства", Статутом Товариства, Положенням про Наглядову раду. 

Повноваження Члена Наглядової ради Товариства є дiйсними з моменту прийняття Загальними зборами акцiонерiв Товариства рiшення про обрання вiдповiдної особи в члени Наглядової ради Товариства.

До повноважень Члена Наглядової ради Товариства вiдноситься:

- забезпечення реалiзацiї та захисту прав акцiонерiв Товариства;

- здiйснення заходiв щодо запобiгання порушень прав акцiонерiв Товариства;

- сприяння врегулюванню корпоративних конфлiктiв; 

- забезпечення ефективного контролю за фiнансово-господарською дiяльнiстю Товариства та дiяльнiстю виконавчого органу Товариства.

	До повноважень  члена Правлiння  належить вирiшення питань, передбачених законом "Про акцiонернi товариства", Статутом Товариства, Положенням про Правлiння. 

Повноваження Члена Правлiння Товариства є дiйсними з моменту прийняття Наглядовою радою Товариства рiшення про обрання вiдповiдної особи в члени Правлiння  Товариства.

До повноважень Члена Правлiння Товариства вiдноситься:

- забезпечення виконання рiшень загальних зборiв  Товариства та Наглядової ради Товариства;

- забезпечення виконання виробничих програм, договiрних та iнших зобов'язань Товариства;

- представництво iнтересiв Товариства в усiх установах, пiдприємствах та органiзацiях, незалежно вiд форм власностi, як в Українi, так i за кордоном;

- забезпечення захисту прав працiвникiв Товариства.

	Протягом звiтного перiоду Товариство працювало в умовах воєнного стану спричиненого повномасштабною вiйськовою агресiєю росiї проти України, що створило суттєву невизначенiсть для Товариства, яка може вплинути на фiнансовий стан та можливiсть збереження вартостi активiв Товариства. Вплив такої невизначеностi наразi неможливо оцiнити.

Товариство ухвалило рiшення про припинення будь-якої спiвпрацi iз росiйською федерацiєю, бiлоруссю та компанiями на їхнiх територiях. Ми не пiдтримуємо будь-яких зв'язкiв iз країною-агресором, використання на територiї росiї та бiлорусi українських торгових марок в т.ч. ПрАТ "ЗАВОД "ФРЕГАТ", оскiльки суперечить нашим принципам та громадянськiй позицiї.

Керiвництво впевнене, що вживає та буде вживати всi необхiднi заходи для забезпечення стабiльної дiяльностi Товариства та забезпечення безпеки його працiвникiв та акцiонерiв.

КОДИ	
Дата	01.04.2026	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "ЗАВОД "ФРЕГАТ"	за ЄДРПОУ	14312387	
Територія	Миколаївська обл.	за КАТОТТГ	UA48080130010068596	
Організаційно-правова форма господарювання	Акціонерне товариство	за КОПФГ	230	
Вид економічної діяльності	Виробництво машин і устатковання для сільського та лісового господарства	за КВЕД	28.30	
Середня кількість працівників: 205
Адреса, телефон: 55210 Первомайськ, вул. Корабельна, 50/1, 0503662775
Одиниця виміру: тис.грн. без десяткового знака
Складено (зробити позначку "v" у відповідній клітинці):
за національними положеннями (стандартами) бухгалтерського обліку		
за міжнародними стандартами фінансової звітності	v	

Баланс
(Звіт про фінансовий стан)
на 31.03.2026 p.
Форма №1
Код за ДКУД	1801001	
Актив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Необоротні активи				
Нематеріальні активи	1000	4   969	4   967	
    первісна вартість	1001	5   234	5   234	
    накопичена амортизація	1002	( 265 )	( 267 )	
Незавершені капітальні інвестиції	1005	0	0	
Основні засоби	1010	222   409	216   936	
    первісна вартість	1011	1   102   996	1   080   247	
    знос	1012	( 880   587 )	( 863   311 )	
Інвестиційна нерухомість	1015	0	0	
    первісна вартість	1016	0	0	
    знос	1017	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові біологічні активи	1020	0	0	
    первісна вартість	1021	0	0	
    накопичена амортизація	1022	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові фінансові інвестиції:				
    які обліковуються за методом участі в капіталі інших підприємств	1030	0	0	
    інші фінансові інвестиції	1035	0	0	
Довгострокова дебіторська заборгованість	1040	0	0	
Відстрочені податкові активи	1045	0	0	
Гудвіл	1050	0	0	
Відстрочені аквізиційні витрати	1060	0	0	
Залишок коштів у централізованих страхових резервних фондах	1065	0	0	
Інші необоротні активи	1090	0	0	
Усього за розділом I	1095	227   378	221   903	
    II. Оборотні активи				
Запаси	1100	412   019	431   470	
Виробничі запаси	1101	308   352	327   656	
Незавершене виробництво	1102	96   431	99   871	
Готова продукція	1103	5   867	2   574	
Товари	1104	1   369	1   369	
Поточні біологічні активи	1110	0	0	
Депозити перестрахування	1115	0	0	
Векселі одержані	1120	0	0	
Дебіторська заборгованість за продукцію, товари, роботи, послуги	1125	22   607	21   038	
Дебіторська заборгованість за розрахунками:				
    за виданими авансами	1130	78   771	64   584	
    з бюджетом	1135	1   732	4   095	
    у тому числі з податку на прибуток	1136	0	0	
    з нарахованих доходів	1140	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1145	0	0	
Інша поточна дебіторська заборгованість	1155	942	989	
Поточні фінансові інвестиції	1160	0	0	
Гроші та їх еквіваленти	1165	4   678	713	
Готівка	1166	0	0	
Рахунки в банках	1167	4   678	705	
Витрати майбутніх періодів	1170	0	0	
Частка перестраховика у страхових резервах	1180	0	0	
у тому числі в:				
    резервах довгострокових зобов’язань	1181	0	0	
    резервах збитків або резервах належних виплат	1182	0	0	
    резервах незароблених премій	1183	0	0	
    інших страхових резервах	1184	0	0	
Інші оборотні активи	1190	21   243	20   809	
Усього за розділом II	1195	541   992	543   698	
    III. Необоротні активи, утримувані для продажу, та групи вибуття	1200	0	0	
Баланс	1300	769   370	765   601	

Пасив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Власний капітал				
Зареєстрований (пайовий) капітал	1400	10   967	10   967	
Внески до незареєстрованого статутного капіталу	1401	0	0	
Капітал у дооцінках	1405	153   482	152   642	
Додатковий капітал	1410	0	0	
Емісійний дохід	1411	0	0	
Накопичені курсові різниці	1412	0	0	
Резервний капітал	1415	0	0	
Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	1420	-344   933	-379   830	
Неоплачений капітал	1425	( 0 )	( 0 )	
Вилучений капітал	1430	( 0 )	( 0 )	
Інші резерви	1435	0	0	
Усього за розділом I	1495	-180   484	-216   221	
    II. Довгострокові зобов’язання і забезпечення				
Відстрочені податкові зобов’язання	1500	4   099	4   099	
Пенсійні зобов’язання	1505	0	0	
Довгострокові кредити банків	1510	0	0	
Інші довгострокові зобов’язання	1515	5   981	5   981	
Довгострокові забезпечення	1520	0	0	
Довгострокові забезпечення витрат персоналу	1521	0	0	
Цільове фінансування	1525	0	0	
Благодійна допомога	1526	0	0	
Страхові резерви	1530	0	0	
у тому числі:				
    резерв довгострокових зобов’язань	1531	0	0	
    резерв збитків або резерв належних виплат	1532	0	0	
    резерв незароблених премій	1533	0	0	
    інші страхові резерви	1534	0	0	
Інвестиційні контракти	1535	0	0	
Призовий фонд	1540	0	0	
Резерв на виплату джек-поту	1545	0	0	
Усього за розділом II	1595	10   080	10   080	
    IІІ. Поточні зобов’язання і забезпечення				
Короткострокові кредити банків	1600	0	0	
Векселі видані	1605	0	0	
Поточна кредиторська заборгованість за:				
    довгостроковими зобов’язаннями	1610	1   532	920	
    товари, роботи, послуги	1615	29   544	27   229	
    розрахунками з бюджетом	1620	746	674	
    у тому числі з податку на прибуток	1621	0	0	
    розрахунками зі страхування	1625	644	610	
    розрахунками з оплати праці	1630	13   295	7   645	
    одержаними авансами	1635	47   584	45   048	
    розрахунками з учасниками	1640	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1645	0	0	
    страховою діяльністю	1650	0	0	
Поточні забезпечення	1660	2   127	1   508	
Доходи майбутніх періодів	1665	0	0	
Відстрочені комісійні доходи від перестраховиків	1670	0	0	
Інші поточні зобов’язання	1690	844   302	888   108	
Усього за розділом IІІ	1695	939   774	971   742	
ІV. Зобов’язання, пов’язані з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття	1700	0	0	
Чиста вартість активів недержавного пенсійного фонду	1800	0	0	
Баланс	1900	769   370	765   601	

Керівник				Тищенко О.В.

Головний бухгалтер			Бермас В.Г.

КОДИ	
Дата	01.04.2026	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "ЗАВОД "ФРЕГАТ"	за ЄДРПОУ	14312387	

Звіт про фінансові результати
(Звіт про сукупний дохід)
за 1 квартал 2026 року
Форма №2
І. Фінансові результати
Код за ДКУД	1801003	
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Чистий дохід від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	2000	10   629	8   391	
Чисті зароблені страхові премії	2010	0	0	
Премії підписані, валова сума	2011	0	0	
Премії, передані у перестрахування	2012	( 0 )	( 0 )	
Зміна резерву незароблених премій, валова сума	2013	0	0	
Зміна частки перестраховиків у резерві незароблених премій	2014	0	0	
Собівартість реалізованої продукції (товарів, робіт, послуг)	2050	( 7   578 )	( 7   221 )	
Чисті понесені збитки за страховими виплатами	2070	( 0 )	( 0 )	
Валовий:
    прибуток	2090	3   051	1   170	
    збиток	2095	( 0 )	( 0 )	
Дохід (витрати) від зміни у резервах довгострокових зобов’язань	2105	0	0	
Дохід (витрати) від зміни інших страхових резервів	2110	0	0	
Зміна інших страхових резервів, валова сума	2111	0	0	
Зміна частки перестраховиків в інших страхових резервах	2112	0	0	
Інші операційні доходи	2120	3   422	765	
Дохід від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2121	0	0	
Дохід від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2122	0	0	
Дохід від використання коштів, вивільнених від оподаткування	2123	0	0	
Адміністративні витрати	2130	( 7   657 )	( 9   269 )	
Витрати на збут	2150	( 531 )	( 564 )	
Інші операційні витрати	2180	( 8   886 )	( 5   767 )	
Витрати від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2181	0	0	
Витрати від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2182	0	0	
Фінансовий результат від операційної діяльності:
    прибуток	2190	0	0	
    збиток	2195	( 10   601 )	( 13   665 )	
Дохід від участі в капіталі	2200	0	0	
Інші фінансові доходи	2220	0	0	
Інші доходи	2240	2   288	7   463	
Дохід від благодійної допомоги	2241	0	0	
Фінансові витрати	2250	( 5   364 )	( 5   092 )	
Втрати від участі в капіталі	2255	( 0 )	( 0 )	
Інші витрати	2270	( 20   247 )	( 3   821 )	
Прибуток (збиток) від впливу інфляції на монетарні статті	2275	0	0	
Фінансовий результат до оподаткування:
    прибуток	2290	0	0	
    збиток	2295	( 33   924 )	( 15   115 )	
Витрати (дохід) з податку на прибуток	2300	0	0	
Прибуток (збиток) від припиненої діяльності після оподаткування	2305	0	0	
Чистий фінансовий результат:
    прибуток	2350	0	0	
    збиток	2355	( 33   924 )	 ( 15   115 )	
II. Сукупний дохід
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів	2400	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів	2405	0	0	
Накопичені курсові різниці	2410	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих та спільних підприємств	2415	0	0	
Інший сукупний дохід	2445	0	0	
Інший сукупний дохід до оподаткування	2450	0	0	
Податок на прибуток, пов’язаний з іншим сукупним доходом	2455	( 0 )	( 0 )	
Інший сукупний дохід після оподаткування	2460	0	0	
Сукупний дохід (сума рядків 2350, 2355 та 2460)	2465	-33   924	-15   115	
III. Елементи операційних витрат
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Матеріальні затрати	2500	6   745	12   547	
Витрати на оплату праці	2505	9   558	11   227	
Відрахування на соціальні заходи	2510	1   906	2   385	
Амортизація	2515	4   077	4   674	
Інші операційні витрати	2520	1   681	2   080	
Разом	2550	23   967	32   913	
ІV. Розрахунок показників прибутковості акцій
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Середньорічна кількість простих акцій	2600	43   868   200	43   868   200	
Скоригована середньорічна кількість простих акцій	2605	43   868   200	43   868   200	
Чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2610	-0,770000	-0,340000	
Скоригований чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2615	-0,770000	-0,340000	
Дивіденди на одну просту акцію	2650	0,00	0,00	

Керівник				Тищенко О.В.

Головний бухгалтер			Бермас В.Г.

КОДИ	
Дата	01.04.2026	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "ЗАВОД "ФРЕГАТ"	за ЄДРПОУ	14312387	

Звіт про рух грошових коштів (за прямим методом)
За 1 квартал 2026 року
Форма №3
Код за ДКУД	1801004	

Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
I. Рух коштів у результаті операційної діяльності
Надходження від:				
Реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	3000	6   088	35   594	
Повернення податків і зборів	3005	0	0	
 у тому числі податку на додану вартість	3006	0	0	
Цільового фінансування	3010	135	450	
Надходження від отримання субсидій, дотацій	3011	0	0	
Надходження авансів від покупців і замовників	3015	6   684	23   444	
Надходження від повернення авансів	3020	7   588	1   431	
Надходження від відсотків за залишками коштів на поточних рахунках	3025	0	27	
Надходження від боржників неустойки (штрафів, пені)	3035	0	489	
Надходження від операційної оренди	3040	0	0	
Надходження від отримання роялті, авторських винагород 	3045	0	0	
Надходження від страхових премій	3050	0	0	
Надходження фінансових установ від повернення позик	3055	0	0	
Інші надходження	3095	0	0	
Витрачання на оплату: 				
Товарів (робіт, послуг)	3100	( 22   492 )	( 56   243 )	
Праці	3105	( 3   824 )	( 21   256 )	
Відрахувань на соціальні заходи	3110	( 1   940 )	( 9   704 )	
Зобов'язань з податків і зборів	3115	( 2   319 )	( 11   325 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на прибуток	3116	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на додану вартість	3117	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з інших податків і зборів	3118	( 0 )	( 10   939 )	
Витрачання на оплату авансів	3135	( 7   060 )	( 30   696 )	
Витрачання на оплату повернення авансів	3140	( 256 )	( 86 )	
Витрачання на оплату цільових внесків	3145	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань за страховими контрактами	3150	( 0 )	( 0 )	
Витрачання фінансових установ на надання позик	3155	( 0 )	( 0 )	
Інші витрачання	3190	( 1   072 )	( 3   539 )	
Чистий рух коштів від операційної діяльності	3195	-18   468	-71   414	
II. Рух коштів у результаті інвестиційної діяльності
Надходження від реалізації:				
    фінансових інвестицій	3200	0	0	
    необоротних активів	3205	0	0	
Надходження від отриманих:				
    відсотків	3215	0	0	
    дивідендів	3220	0	0	
Надходження від деривативів	3225	0	0	
Надходження від погашення позик	3230	0	0	
Надходження від вибуття дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3235	0	0	
Інші надходження	3250	14   465	71   374	
Витрачання  на придбання:				
    фінансових інвестицій	3255	( 0 )	( 0 )	
    необоротних активів	3260	( 0 )	( 0 )	
Виплати за деривативами	3270	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на надання позик	3275	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на придбання дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3280	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3290	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від інвестиційної діяльності	3295	14   465	71   374	
III. Рух коштів у результаті фінансової діяльності
Надходження від:				
Власного капіталу	3300	0	0	
Отримання позик	3305	0	0	
Надходження від продажу частки в дочірньому підприємстві	3310	0	0	
Інші надходження	3340	0	0	
Витрачання  на:				
Викуп власних акцій	3345	( 0 )	( 0 )	
Погашення позик	3350	( 0 )	( 0 )	
Сплату дивідендів	3355	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на сплату відсотків	3360	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на сплату заборгованості з фінансової оренди	3365	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на придбання частки в дочірньому підприємстві	3370	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на виплати неконтрольованим часткам у дочірніх підприємствах	3375	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3390	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від фінансової діяльності	3395	0	0	
Чистий рух коштів за звітний період	3400	-4   003	-40	
Залишок коштів на початок року	3405	4   678	4   716	
Вплив зміни валютних курсів на залишок коштів	3410	38	2	
Залишок коштів на кінець року	3415	713	4   678	

Керівник				Тищенко О.В.

Головний бухгалтер			Бермас В.Г.

КОДИ	
Дата	01.04.2026	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "ЗАВОД "ФРЕГАТ"	за ЄДРПОУ	14312387	

Звіт про власний капітал
За 1 квартал 2026 року
Форма №4
Код за ДКУД	1801005	
Стаття	Код рядка	Зареєстрований капітал	Капітал у дооцінках	Додатковий капітал	Резервний капітал	Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	Неоплачений капітал	Вилучений капітал	Всього	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
Залишок на початок року	4000	10   967	153   482	0	0	-344   933	0	0	-180   484	
Коригування:
Зміна облікової політики	4005	0	0	0	0	0	0	0	0	
Виправлення помилок 	4010	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни 	4090	0	0	0	0	0	0	0	0	
Скоригований залишок на початок року 	4095	10   967	153   482	0	0	-344   933	0	0	-180   484	
Чистий прибуток (збиток) за звітний період 	4100	0	0	0	0	-33   924	0	0	-33   924	
Інший сукупний дохід за звітний період 	4110	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів 	4111	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів 	4112	0	0	0	0	0	0	0	0	
Накопичені курсові різниці 	4113	0	0	0	0	0	0	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих і спільних підприємств 	4114	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інший сукупний дохід 	4116	0	0	0	0	0	0	0	0	
Розподіл прибутку: 
Виплати власникам 	4200	0	0	0	0	0	0	0	0	
Спрямування прибутку до зареєстрованого капіталу  	4205	0	0	0	0	0	0	0	0	
Відрахування до резервного капіталу 	4210	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку, належна до бюджету відповідно до законодавства 	4215	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на створення спеціальних (цільових) фондів 	4220	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на матеріальне заохочення 	4225	0	0	0	0	0	0	0	0	
Внески учасників: 
Внески до капіталу 	4240	0	0	0	0	0	0	0	0	
Погашення заборгованості з капіталу 	4245	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення капіталу: 
Викуп акцій  	4260	0	0	0	0	0	0	0	0	
Перепродаж викуплених акцій 	4265	0	0	0	0	0	0	0	0	
Анулювання викуплених акцій 	4270	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення частки в капіталі 	4275	0	0	0	0	0	0	0	0	
Зменшення номінальної вартості акцій 	4280	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни в капіталі 	4290	0	-840	0	0	-973	0	0	-1   813	
Придбання (продаж) неконтрольованої частки в дочірньому підприємстві 	4291	0	0	0	0	0	0	0	0	
Разом змін у капіталі  	4295	0	-840	0	0	-34   897	0	0	-35   737	
Залишок на кінець року 	4300	10   967	152   642	0	0	-379   830	0	0	-216   221	

Керівник				Тищенко О.В.

Головний бухгалтер			Бермас В.Г.

Примітки до фінансової звітності, складеної відповідно до міжнародних стандартів фінансової звітності
Примiтки до фiнансової звiтностi, складеної вiдповiдно до мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi

Примiтки до фiнансової звiтностi за 1 квартал 2026 року не складалися.